
Verslag van de bestuursvergadering 66 van de VGG op 26 januari 2021. Vanwege de 
maatregelen rond de coronacrisis wordt de vergadering digitaal via Zoom gehouden. 

Deelnemers: Sonja Bok, Han van Leeuwen, Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt. Afzegging: Rien 
Molleman. 

Opening: 

Verricht door Harry. 

Verslag van de bestuursvergadering 65 (10 november 2020). 

Akkoord. 

Binnengekomen mededelingen. 

Bij de agenda was een lijst gevoegd, bijgewerkt tot en met 14 januari 2021. Hier zijn geen vragen 
over. 

Zaken met De Goudse 

Het aantreden van Jan Jaap Sarink is voor ons aanleiding om hem te willen introduceren bij het 
Bestuur van De Goudse. Tevens willen we dan een aantal lopende issues onder de aandacht 
brengen. We denken de komende periode na wat we met het gesprek willen bereiken. Gezien de 
huidige maatregelen rond het virus verwachten we dat het gesprek na de zomer aangevraagd zal 
worden. 

Zwitserleven heeft de gepensioneerden die een pensioen genieten met een vaste index van 0,761% 
per jaar in 2020 een brief gezonden dat de laatste drie jaar de prijzen meer gestegen zijn dan de 
indexatie compenseert. Zwitserleven geeft aan dat hoewel De Goudse hiertoe niet verplicht is zij 
daarvoor een toeslag kan verlenen. Wij hebben in de loop van 2020 deze toeslag aangevraagd. Op 4 
december heeft De Goudse geantwoord niet tot toeslag verlening over te willen gaan. 

De werkenden bij De Goudse hebben eind van het jaar 2020 een voucher van 100 euro ontvangen 
om te besteden bij De Goudse verzekerde ondernemers. Wij hebben het Bestuur van De Goudse 
gevraagd deze actie ook voor gepensioneerden te houden. Wij hebben geen antwoord ontvangen. In 
vervolggesprekken met het management zullen wij dit aankaarten. 

Afhankelijk van het verloop van de coronacrisis willen we overleggen met De Goudse om een 
(middag)bijeenkomst met een hapje en drankje te organiseren voor onze leden. Tevens denken wij 
aan het in overleg met De Goudse uitbrengen van een eenmalige uitgave (“glossy”) voor onze leden 
met nieuws, interviews enzovoort. 

Update lijstje voor nieuwe gepensioneerden 

Nieuwe leden ontvangen bij de bevestiging van het lidmaatschap van de secretaris een lijstje met 
aandachtspunten van zaken waarmee de gepensioneerde te maken kan krijgen. Dit lijstje is per 
januari 2021 geactualiseerd. Het lijstje is ook terug te vinden op onze site. 

Toepassen solidariteitsfonds 2021 

Gezien het feit dat De Goudse structureel geen toeslag meer toekent aan de gepensioneerden met 
een pensioen zonder index van voor 1993, zullen wij deze groep zelf net zoals in 2020 een 
compensatie geven in de vorm van een waardebon. Dit wel afhankelijk van het feit of De Goudse 
winst heeft gemaakt over vorig boekjaar, dit was ook de voorwaarde die De Goudse voordien stelde 
om tot toeslagverlening over te gaan. Na het bekend worden van de cijfers zal ons bestuur actie 
nemen richting de leden die zich hiervoor in 2020 gemeld hebben. Omdat deze compensatie ook 
openstaat voor leden die zich vorig jaar niet gemeld hebben maar wel tot de genoemde groep 
behoren zal er t.z.t. op onze site nog een oproep geplaatst worden. 

Uitje 2021 

Er zijn afspraken gemaakt met Zwaluw om het uitje dat gepland stond in 2020 en vanwege het 
coronavirus niet door kon gaan in 2021 te houden. Wij hebben enige vragen over de gevolgen bij 
annulering. Wij zullen de organiserende commissie hierover benaderen. 



Aanpassen briefpapier VGG 

Een lid heeft voorgesteld de gegevens van onze website op het briefpapier van de VGG te vermelden. 
Daar stemmen wij mee in. Bij nadere bestudering blijkt ons briefpapier meer gegevens van De 
Goudse te bevatten dan van onze vereniging. De secretaris gaat in overleg met De Goudse om te 
bekijken welke mogelijkheden er zijn om dit te wijzigen. 

Ledenlijst op onze site 

Een lid heeft deze mogelijkheid aan ons doorgezonden. Mede gezien de huidige privacywetgeving 
gaat dit heel veel onderhoud en zorgvuldigheid vragen. Wij besluiten geen ledenlijst op onze site te 
plaatsen. 

Voorbereiding jaarvergadering 2021 

De geplande vergadering in april gaan we proberen te verplaatsen naar november. Dit vanwege het 
feit dat het er naar uitziet dat er in april nog beperkingen zullen zijn. Zodra een nieuwe datum bekend 
is zal deze op de site gepubliceerd worden. De leden zullen in de loop van het voorjaar al wel de 
uitnodiging met alle stukken ontvangen.  

De ingediende concept jaarverslagen van de secretaris en de commissies worden goedgekeurd. De 
penningmeester heeft nog enige vragen voor het bestuur over de toewijzing van een aantal posten en 
kostenvergoedingen. Na beantwoording hiervan zal hij de financiële stukken opmaken. Tevens maakt 
hij de begroting op. De kascontrole zal in de loop van 2021 plaatsvinden. De heer Van Gestel is 
benoemd tot reserve lid van de kascontrolecommissie.  

Sonja Bok en Han van Leeuwen zijn aftredend en stellen zich herkiesbaar.  

Het bestuur zal voorstellen ook in 2021 geen vrijwillige bijdrage van de leden te vragen. 

Rondvraag 

De voorzitter deelt mee dat zijn contactpersoon bij Zwitserleven niet reageert op een verzoek. Hij 
zoekt uit welke contactpersoon nu actief is voor De Goudse en dringt aan op antwoord(en). 


